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 Inbjudan 
 

 

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte: Nacka naturvårdsråd 

Mötesdatum: 10 april 2019, kl. 18.00-20:00 

Plats: Rum Björknäs, Nacka stadshus 
 
Föreningarna har möjlighet att träffas i rum Björknäs mellan kl 17-18.  
För att komma in i Nacka stadshus kontakta Karl eller Heidi. 
 

Inbjudna: FÖRENINGAR 
 Boo Fiskevårdsområdesförening 
 Boo Miljö- och Naturvänner 
 Föreningen Rädda Ältasjön 
 Nacka Miljövårdsråd 
 Naturskyddsföreningen i Nacka 
 Saltsjöbadens Fiskevårdsförening 
 Saltsjöbadens naturskyddsförening 
 Skuruparkens vänner 
 Svenska Naturskyddsföreningens Länsförbund 
 Ältasjöns Fiskevårdsområdesförening 
  
 
 POLITIKER 
 Han Peters (C), ordförande 
 Peter Zethraeus (M),  
 Alvin Berggren (S) 
 
 FÖR KÄNNEDOM 
 Kristina Petterqvist, chef Enheten för drift offentlig utemiljö 
 Mats Bohman, Trafik- och fastighetsdirektör 
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DAGORDNING 
 
1 Presentationsrunda 
 
2 Kommunen informerar, ca 1 timme 
 

• Kommunstyrelsens miljöutskott – ca 5 min Hans Peters 
• Det uppdaterade miljöprogrammet – ca 15 min Anastasja Stengred 
• Statusuppdatering Naturreservaten – ca 15 min Sara Ekstrand   
• Sandakällan och andra saker på gång inom förvaltningen – ca 15 min. Karl Bengtson 

  
3 Organisationernas frågor, ca 1 timme 
 
 Frågor från föreningarna Organisation Kommentar 
1 Hur tänker kommunen att det lokala miljömålet 

om en bevarad biologisk mångfald ska uppfyllas 
samtidigt som kraftig exploatering och 
minskning av naturmark sker? 

Boo Miljö- och Naturvänner Anastasja 

2 Status för naturreservatsbildningen Nacka miljövårdsråd och 
Skuruparkens vänner 

Se punkt 
under 
”Kommunen 
informerar” 
Sara 

3 Ryssbergen Dp och reservat Nacka miljövårdsråd  
4 Är det möjligt för kommunen att göra en 

manuell rensning längst stränderna med dykare 
av sjöarna i Nacka? 

Föreningen för Rädda 
Ältasjön 

 

5 Kyrkviken Nacka miljövårdsråd  
6 Skanskas bergkrossprojekt på Gungviksberget Nacka miljövårdsråd  
7 Hur avses naturvårds- och friluftslivsfrågorna 

organiseras i kommunen 
Nacka miljövårdsråd  

8 Ridhus i Velamsunds naturreservat.  
- är planen att nytt ridhus ska ersätta det 
befintliga eller planeras för ytterligare ett 
ridhus? 
- planeras för utökat antal hästar? 

Boo Miljö- och Naturvänner  

9 Stockholm stad kommer att utbilda sina 
entreprenörer i biologisk mångfald, kommer 
Nacka kommun också att göra det? 

Boo Miljö- och Naturvänner  

10 Läget vad gäller Skutviken, inklusive ärendet 
med den icke tillåtna asfalteringen av vägen. 

Saltsjöbadens 
naturskyddsförening 

 

11 Hur tänker kommunen att parkmarken i Nacka 
kan anläggas och skötas för att öka den 
biologiska mångfalden? 

Boo Miljö- och Naturvänner Bereds inför 
nästa 
naturvårdsråd 

12 Nacka behöver en naturvårdsplan. Föreningarna 
har länge hävdat att Nacka måste ta fram en 

Boo Miljö- och Naturvänner Bereds inför 
nästa 
naturvårdsråd 
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naturvårdsplan. När kommer kommunen att ta 
fram en naturvårdsplan? 

13 Sågsjöns återvinningsstation vid korsningen av 
Värmdövägen, Kummelnäs- och 
Vikingshillsvägen 

Boo 
Fiskevårdsområdesförenings 
styrelse 

Bereds inför 
nästa 
naturvårdsråd 

 
Frågor för samhällsbyggnad 
 

• Finns det en vision om Värmdöledensvägvy? I detaljplan efter detaljplan föreslås 
naturmark utmed Värmdöleden exploateras av verksamhetsområden och bostäder ända 
ut till vägbanan. Utan bevarande av naturridåer kommer Värmdöleden snart att likna 
infarter i andra kommuner. Verksamhetsområdena ger ett splittrat intryck och 
gestaltningen är inte uppstyrd i detaljplanerna. Vad säger Nackas stadsarkitekt om detta? 
 

Frågor till miljöenheten 
 

• Frentab ansöker om att få utöka sin krossverksamhet i Kovik. I ansökan föreslås 
bergtäkt ända in till gränsen för Velamsunds naturreservat utan skyddszon och under 
grundvattennivån. Den föreslagna verksamheten kommer att innebära stor påverkan på 
reservatet och närliggande Koviksträsk såväl ekologiskt som för besökare och boende. 
Ansökan är ställd till Mark- och miljödomstolen, men saknar synpunkter från 
kommunens miljöenhet. Vad är kommunens åsikt i frågan? 

• Bootippens förorenade massor. Har ytterligare utredningar gjorts av kommunen om 
hanteringen av Bootippens förorenade massor än de som bilades samrådet för 
Dalkarlsängen med inlämning 12.11 2018?  
 
 
 

Välkomna 
 
 
Karl Bengtson  070 431 84 27 
Heidi Swahn   070 431 95 05  
Viveca Jansson  070 431 81 27 
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